
GV2-7D19CNY002  Depart On Sunday  (Special De : 03 Feb 2019) 

6D5N +1FREE DAY   TAIWAN Happy Chinese New Year  

 

Day1  SUN  Taipei  2019/2/3 

* Papa Whale or similar 

Upon arrival, transfer to Taipei County- After check in, free at own leisure.  

 

Day2 MON  Taichung  2019/2/4 

*B/L/D 

*Miller Inn or similar 

Rainbow Village～SUN moon Lake～Wenwu Temple Observation Deck～Sun Moon Lake cable car～

Formosan Aboriginal Cultural Village～Yizhong Night market 

Rainbow Village : It was originally a military community planned to be demolished.  A resident tried to keep it and 

turned the cold and abandoned community into a vivid landscape of painting.  Finally the government decided to 

keep the innovation and canceled the demolishing.  

SUN moon Lake : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea 

level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the 

northern part is shaped like a sun; hence the name SUN  Moon Lake. 

Sun Moon Lake cable car：The highest altitude mountain cable car in Taiwan, from low angle to high angle, enjoys 

different Sun Moon Lakes. It can also see the shape of Suntan and Moon Lake from high altitude. The air is fresh and 

the scenery is pleasant. It is the most beautiful enjoyment of Sun Moon Lake. 

Formosan Aboriginal Cultural Village: Taiwan's first Aboriginal-themed room amusement park, in addition to 

stimulating the diversification of rides, also Taiwan's major minority settlements and wax, giving you a glimpse of the 

mysterious indigenous customs and culture and passion . 

Yizhong Night market: Yizhong night market is a well-known night market in Taichung , with gourmet snacks and 

cheap clothes and shoes famous . Located in the student district , so inexpensive, there are quite a few dishes like a 

chicken Zhonghao , eighty-two grilled chicken, ice tea A month , jiguang savory chicken , A SIR tea waiting for you 

 

Day3 TUE  Taichung - Taipei  2019/2/5 

*B/L/-- 

* Papa Whale or similar 

Fengyuan Huludun Park Expo Site～Tahu Strawberry Winery(Picking strawberries at their own expense)～

Ximending 

Fengyuan Huludun Park Expo Site：The concept of the World Flora Expo is to respect and cherish the land and all 

living things in the process of pursuing production, to create a more valuable and happier life, and to reinterpret the 

GNP (Green Green, Nature Nature, People Humanity) with temperature. Persevere, inclusive and diverse, close to the 

people, to create a happy flower. The beauty and beauty of the art of flower exhibition will take you into a floral feast 

and listen to the sound of flowers. 

Tahu Strawberry Winery : The Tahu Winery is located in the hometown of strawberries of Taiwan, and is the first 

domestic winery that produce strawberry wines.  And it is also the only strawberry winery in Asia.  You can witness 

the process of making strawberry wine and the ecology of strawberry farms. 

Ximending: This collection of all the favorite of young people nowadays, film, fashion, jewelry, fashion boutique, 

exotic tattoos, international cuisine, idol singer sings ..., let Ximending become a favorite of young popular new park . 

 

 

Day4 WED  Taipei 2019/2/6 

*B/L/-- 

* Papa Whale or similar 
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Yang Ming Shan National Park～Xiao Youkeng～Beitou Hot Spring～DanShui Old Street～Fisherman's 

Wharf～Vigor kobo～Shihlin Night Market 

Yang Ming Shan National Park : It is close to the Taipei metropolitan area therefore is so-called Back Garden of 

Taipei and is an famous summer resort in northern Taiwan.  Big Flower Clock is a place you have to visit and take 

pictures in the park. 

Xiao Youkeng : Yangmingshan is a sleeping volcanic zone and Xiao Youkeng is its largest crater.  It is located in 

peak of Yangmingshan, erupting sulfur gases all the years thus became Taiwan's special geological landscape. 

Fisherman's Wharf : Located in the conjunction of Tamsui River and the sea.  You can enjoy the Kwun Yin Shan 

and the Tamsui River scenery here.  It is a good place for family activities and leisure.  The Lovers' Bridge, built in 

2003, is a beautiful landmark in Tamsui and became a popular place of dating. 

DanShui Old Street : Danshui old street is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and 

nostalgic flavor.  The most popular traditional snacks Agei and Iron Egg are worth to try. 

Shihlin Night Market: One of the largest night markets in Taipei, famous at home and abroad in a variety of 

traditional snacks, such as ho big chicken, tofu, oyster omelet, frogs lay eggs, Shihlin sausage ... and other Taiwanese 

snacks taste. Cheap clothes jewelry is also a good choice for shopping. 

 

Day5 THU  Taipei  2019/2/7 

*B/L/-- 

* Papa Whale or similar 

Martyrs～Shilin Residence～Taipei 101(Observatory fee own expenses)～The 44th south Village～Eslite 

Bookstore～Raohe Street Tourist Night Market 

Martyrs: Martyrs Memorial sacrifice for the country. Gate guard guards, does not move like a mountain, like a statue, 

the handover ceremony will be performing play-for-gun post, often gathered many tourists stopped to watch, 

unmistakable characteristics. 

Shilin Residence : It is the residence of President Chiang Kai-shek during his lifetime.  Here you can feel the style 

of life of President.  It is reconstructed to an ecological park.  From time to time it holds flower shows for visitors to 

enjoy. 

101 Taipei: Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural 

features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.  

Raohe Street Tourist Night Market : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a 

decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents 

Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting. 

 

Day6 FRI  Taipei  2019/2/8 

*B 

* Papa Whale or similar 

After breakfast, free time for a whole day. 

 

Day7  SAT  Taipei - Taoyuan ✈Sweet Home  2019/2/9 

*B 

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home! 

 

*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local 

requirements. 

 

SHOPPING STOP ： Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Tea 
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GV2-7D19CNY002  星期日出發  

*冬季安排：大湖草莓園、台灣知名北投溫泉 

*花季限定：九族櫻花祭+日月潭纜車、世界花卉博覽會葫蘆墩水岸公園、陽明山櫻花 

 

6+1天  寶島賀歲新春團：八方雲集行程 
             Feet   1.夜市、2.老街、3.纜車、4.櫻花、5.花博、6.草莓、7.溫泉、8.遊樂園 

 

 

Day1 SUN 台北  2 月 3 日 

* 德立庄 PAPA 或同級 4★ 

接機～酒店 

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的

多樣性。 

 

Day2 MON 台中 除夕  2 月 4 日 

* 早餐/午餐/晚餐 

* 米樂飯店或同級 4★   

日月潭～文武廟觀景台～日月潭纜車～九族文化村櫻花祭～一中商圈 

文武廟觀景台：其角度可俯瞰日月潭全景，並正好位於青龍山與崙龍山雙龍搶珠局勢正對面，故被稱為日月潭

環潭公路上最佳的觀景平台 

日月潭風景區：全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所

以名為『日月潭』，是古今中外遊客來台必訪景點。 

日月潭高空纜車：台灣地最高海拔之高山纜車，從低角度升至高角度欣賞不同的日月潭，更能由高空中看到日

潭與月潭的大略形狀，空氣新鮮，景色宜人，是欣賞日月潭最美的玩樂享受。 

九族文化村：台灣第一間以原住民主題的遊樂園，除了多元化刺激的遊樂設施之外，亦有台灣各大少數民族的

聚落及蠟像，讓您一窺原住民神秘的風俗文化及熱情，過年期間，適逢櫻花季節，尚可享受櫻花繽紛的感受(因

天候無法確實掌握，實際花況依現場為主) 

一中夜市：一中夜市為台中知名夜市，以美食小吃及廉價衣服鞋子著名。地處學生商圈，因此物美價廉，有相

當多美食如一中豪大雞排、八兩碳烤雞排、阿月紅茶冰、繼光香香雞、阿 SIR 茶飲...等您來親自品嚐 

 

Day3 TUE 台中-台北  初一  2 月 5 日 

* 早餐/午餐/自理 

* 德立庄 PAPA 或同級 4★ 

花博會葫蘆墩園區～大湖酒莊(採草莓自費)～西門町 

世界花卉博覽會：的理念是在追求生產的過程中，尊重並珍惜土地及所有生物，以創造更有價值、更加幸福的

生活，重新詮釋具有溫度的 GNP （Green 綠色、Nature 自然、People 人文），追求永續、包容多元、貼近人心，

打造幸福花都。相當美及多的花卉展覽藝術，將帶您進入一個花卉饗宴，聆聽花開的聲音。 

大湖草莓酒莊：大湖酒莊位於台灣草莓的故鄉，是國內第一家生產草莓水果酒的酒莊，也是亞洲唯一的草莓酒

製酒產地，在此你可以認識了解到製酒的過程與草莓的生態。 

西門町：這裡集合了時下年青人所有的最愛，電影、流行服飾、飾品、流行精品、舶來品、刺青、各國美食、

偶像歌手簽唱會…，都讓西門町成為年輕人最愛的流行新樂園。 

 

Day4 WED 台北   初二  2 月 6 日 

* 早餐/午餐/自理 

* 德立庄 PAPA 或同級 4★ 

陽明山花鐘賞櫻～小油坑火山口～北投溫泉～淡水老街～漁人碼頭～維格餅家～士林夜市 

陽明山國家公園：台北人的後花園，亦是重要的避暑場所，陽明山公園著名的大花鐘為陽明山最代表地標所在。 
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小油坑：陽明山為沉睡火山地質區，小油坑為其內最大火山口，位於陽明山高海拔處，長年噴發硫磺氣體，為

台灣特殊地質景觀。 

漁人碼頭：位於淡水河出海口，可以欣賞觀音山及淡水河風光，是全家大小休閒的好去處，2003 年建好的情

人橋，更成為台北年輕男女的約會聖地。 

淡水老街：淡水老街是食物，小吃和老建築與民間色彩和懷舊風味的結合。最受歡迎的傳統小吃阿給和鐵蛋值

得嘗試。 

士林夜市：台北市最具規模的夜市之一，以各種傳統小吃聞名國內外，如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下

蛋、士林大香腸…等各種台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。 

 

Day5 THU 台北 初三  2 月 7 日 

* 早餐/蒙古烤肉/自理 

* 德立庄 PAPA 或同級 4★ 

忠烈祠～士林官邸～台北 101(觀景台自費)～四四南村～松山文創園區～饒河夜市 

忠烈祠：紀念為國犧牲的烈士。大門前站崗的衛兵，不動如山，酷似雕像，交接換哨儀式會表演耍槍，常聚集

眾多遊客駐足觀看，蔚為特色。 

士林官邸：蔣介石總統生前的住所，可以感受當時總統生活的氣派，現在為一座生態公園，不定時舉辦花展供

遊客欣賞。 

台北 101：台灣第一高樓，總高度達 508 公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。 

四四南村：過去為眷村之一，因當時住的是聯勤第 44 兵工廠的廠工，又位於工廠之南，故名四四南村，雖然

地方不大，但卻保留很多跟繁華都市不同的味道，與附近熱鬧的 101 百貨商圈形成一個強烈的對比 

饒河觀光夜市：台北知名觀光夜市，兩側商店及騎樓下的攤販不計其數，因此來到此地的人，無論採買服飾、

生活用品或吃喝玩樂，絕對能盡其所欲。 

 

Day6 FRI 台北          初四  2 月 8 日 

* 早餐/自理/自理 

* 德立庄 PAPA 或同級 4★ 

早餐後，全天自由活動 

 

Day7 SAT 台北-桃園✈甜蜜的家  初五  2 月 9 日 

* 早餐 

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。 

 

*上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主 

 

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉 
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